
Zápisnica z 1. ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v 

Kvačanoch, konaného dňa 16.11.2022 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 

19,00 hod. 

 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Milan Galica, Katarína Kojšová, Mgr. Ján Rypák, 

Miroslava Sihocká 

Hlavný kontrolór obce: PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci:  Július Kudzbel, Peter Húska 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová   

Hostia:  podľa prezenčnej listiny 

 

1 a). Ustanovujúce zasadnutie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal 

všetkých prítomných. Konštatoval, že program bude rozdelený na dve časti a to časť 

slávnostná a časť pracovná. Následne prečítal slávnostnú časť programu: 

 

Slávnostná časť programu: 

a) otvorenie zasadnutia, 

b) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  

c) oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do zastupiteľstva,  

d) zloženie sľubu novozvoleného starostu, prevzatie insígnií a odovzdanie 

osvedčenia o zvolení novozvolenému starostovi,  

e) zloženie sľubu poslancov novozvoleného zastupiteľstva a odovzdanie 

osvedčení o zvolení poslancom novozvoleného zastupiteľstva,  

f) vystúpenie starostu. 

 

b) Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu Katarína Kunová. Za 

overovateľov zápisnice určil Romana Lasáka a Miroslavu Sihockú. 

c) Starosta požiadal predsedu okrskovej volebnej komisie Tatianu Kunovú, aby zúčastnených 

oboznámila s výsledkami volieb do orgánov samosprávy obce, ktoré sa konali 29. októbra 

2022. Po prečítaní výsledkov poďakoval sl. Tatiane Kunovej. 

d) Podľa programu starosta prečítal sľub starostu obce, ktorý následne podpísal. Sl. Tatiana 

Kunová mu následne odovzdala osvedčenie o zvolení. 

e) Starosta vyzval novozvolených poslancov k zloženiu sľubu poslancov obecného 

zastupiteľstva, ktorý poslanci prečítali a následne podpísali. Sl. Tatiana Kunová im následne 

odovzdala osvedčenie o zvolení. Starosta skonštatoval, že zložením sľubu je obecné 

zastupiteľstvo uznášania schopné.  

f) Starosta obce poblahoželal poslancom k ich zvoleniu a poprial im veľa úspechov v ich 

práci. Následne prečítal pracovnú časť programu a dal hlasovať:  

 

Pracovná časť programu: 

2) Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia zastupiteľstva. 

3) Schválenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť zasadnutia 

zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení. 

4) Schválenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť zasadnutia 

zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení. 

5) Návrh na zriadenie komisií a voľba ich predsedov. 

6) Návrh na zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 

verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 

predpisov a voľba jej členov. 

7) Určenie platu starostu. 



8) Diskusia. 

9) Záver.  

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta predložil návrh na zástupcu starostu a zároveň poslanca zastupiteľstva, ktorý bude 

poverený zvolávať a viesť zasadnutia zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona 

o obecnom zriadení. Po prečítaní návrhu, kde bol na základe najvyššieho počtu získaných 

hlasov vo voľbách za poslancov do obecného zastupiteľstva odporučený Milan Galica, dal 

starosta hlasovať: 

a) Kto je za to, aby do funkcie zástupcu starostu obce bol zvolený pán Milan Galica, ktorý 

zároveň bude poverený zvolávať a viesť zasadnutia zastupiteľstva v súlade so znením § 12 

zákona o obecnom zriadení. 

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Starosta zablahoželal Milanovi Galicovi k zvoleniu do funkcie zástupcu starostu. 

 

4. Starosta predložil návrh na zriadenie komisií a voľbu ich predsedov. Po prečítaní návrhu na 

zriadenie komisií poslanec Milan Galica odporučil zlúčenie komisie pre kultúru a vzdelanie 

s komisiou pre mládež, šport a iné záujmové činnosti. Nová komisia sa bude volať komisia 

pre kultúru, šport a iné záujmové činnosti. Následne dal starosta hlasovať:  

a) Kto je za zriadenie komisie pre rozvoj obce,  

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) kto je za zriadenie komisie pre ochranu verejného poriadku a životného prostredia,   

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) kto je za zriadenie komisie pre kultúru, šport a iné záujmové činnosti,   

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

d) kto je za zriadenie komisie pre soc. veci a rodinu.   

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  



     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta skonštatoval, že komisie obecného zastupiteľstva boli zriadené. Následne prešiel na 

voľbu predsedov komisií, prečítal návrh a dal hlasovať: 

e) Do komisie pre rozvoj obce je navrhnutá Mgr. Jana Odleváková.  
Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

f) Do komisie pre ochranu verejného poriadku a životného prostredia je navrhnutý Mgr. 

Ján Rypák.   

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

g) Do komisie pre kultúru, šport a iné záujmové činnosti je navrhnutá Adriana Bošancová. 

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

h) Do komisie pre soc. veci a rodinu je navrhnutá Anna Drbjaková. 
Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Novozvolení predsedovia komisií predložia návrhy na členov komisií obecného zastupiteľstva 

do 31.12.2022. 

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta skonštatoval, že všetky zriadené komisie majú svojich predsedov a všetkým 

predsedom k zvoleniu zablahoželal. 

 

5. Starosta predložil návrh na zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. 

o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 

predpisov a voľbu jej členov. Po predložení návrhu dal hlasovať: 



a) Kto je za zriadenie komisie o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov a voľbu jej členov, v zložení: 

predseda – Roman Lasák 

členovia –  Milan Galica a Miroslava Sihocká. 

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta predložil návrh na určenie platu starostu. Po predložení návrhu dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo určuje v súlade so zákonom NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 

predpisov v rozsahu určenom doterajším obecným zastupiteľstvom najneskôr 90 dní pred 

voľbami mesačný plat starostu obce Jozefa Grúňa vo výške 100 %. 

Hlasovalo:  za -   7 / Roman Lasák, Milan Galica, Mgr. Ján Rypák, Miroslava  

     Sihocká, Mgr. Jana Odleváková, Anna Drbjaková, Adriana  

     Bošancová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta otvoril diskusiu, v ktorej sa poďakoval poslancom za prácu, ktorú vykonávali 

počas predchádzajúcich štyroch rokov a odovzdal im malý prezent. Potom informoval 

prítomných, že nás čakajú neľahké rozhodnutia, nakoľko ešte ani v dnes nevieme, aká bude 

cena elektrickej energie, nakoľko do VO sa neprihlasujú žiadne firmy a ani priamo 

v elektrárňach nevedia povedať, ako sa cena bude pohybovať.   

 

8. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,00 hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: 

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň         ........................................ 

 

Overovatelia:       

Roman  Lasák     ........................................ 

 

Miroslava Sihocká  ........................................ 


